



# OTHER FOOD STORAGE CONTAINERS

## AUTRES BACS

### Egg container GN 2/3 Le Contenant porte-œufs GN 2/3

Item	Cap	mm	h	+ 8 trays/30 eggs per tray + 8 bandejas / 30 ovos por bandeja
378	9 L	354x325	200 mm	

1/1	2/1		
2/3	1/2	1/6	
1/3	1/4	1/8	

**GN egg containers enable eggs to be stored with a lid on, guaranteeing food safety and correct visibility of container contents.**

Replacing the suppliers' original packaging avoids introducing new sources of contamination into the cold chamber.

In the case of eggs, this practice is especially important as eggs are traditionally the source of transmission of Salmonella (both the egg and the egg boxes), therefore it is a good idea to change the container. Porous materials such as wood or cardboard are not authorised by regulations for use in cold chambers as they are totally unhygienic, they must be replaced by other materials such as plastic. It is also recommendable to have different rooms for different types of food and to store eggs in the vegetable cold chamber.

Le remplacement des emballages originaux des fournisseurs évite l'introduction de nouvelles contaminations dans la chambre.

Dans le cas des œufs, cette pratique est particulièrement importante car traditionnellement les œufs sont un foyer de transmission de la Salmonella (aussi bien l'œuf lui-même que les cartons), par conséquent, il convient de changer l'emballage. Les matériaux poreux tels que le bois ou le carton ne sont pas autorisés par la réglementation visant les chambres frigorifiques, s'agissant de méthodes totalement antihygiéniques, ils doivent être remplacés par d'autres matériaux comme le plastique. De même, il est recommandé de disposer de chambres différentes par types d'aliment et d'introduire les œufs dans la chambre à légumes frais.



GASTRONORM



### Food storage containers with lid / Bacs à couvercle

Item	Cap	mm	h
1184	9 L	380x265	155 mm
1185	14 L	380x265	230mm

**Lid side fasteners. Side handles to facilitate handling and transport.**  
Fermetures latérales du couvercle. Poignées latérales pour faciliter la manipulation et le transport



### Dispenser

Item	Cap	mm	h
308	14 L	480x230	227

**Front handle to facilitate handling and transport.**  
Poignée centrale pour faciliter la manipulation et le transport.



### Round and square food storage containers / Bac rond et carré

Item	Cap	mm	h
448	60 L	415x415	500 mm
446	30 L	385 0	385 mm



Polyethylene. Non-corrosive and highly resistant to impacts. Nestable when empty and stackable with the lid. Lid fits perfectly to base.

Polyéthylène Non corrosif et très résistant à l'impact. Emboîtable à vide et empilable avec couvercle. Adaptation totale du couvercle à la base.

**Rounded corners:** Specially designed to avoid the accumulation of food remains and to facilitate cleaning.

**Bords arrondis:** Leur conception spéciale évite que les restes ne s'accumulent et facilite le nettoyage.

Can be washed in a dishwasher.

Apte au lave-vaisselle.

Compliance with all European regulations regarding materials intended for food contact.

Respect de toutes les réglementations européennes sur les matériaux et objets destinés à entrer en contact avec les denrées alimentaires.

